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REINA DE 
FESTES MAJORS

ABRIL GASCÓ MARÍN 
ORFEÓ ULLDECONENC

Hola! Soc Abril Gascó, estudiant de batxillerat i enguany reina de les Festes Majors!

Representar a l'Orfeó Ulldeconenc significa molt més per mi que la il·lusió de ser pubilla. Sabent com el meu avi, José 
Gascó, estimava aquesta entitat, em sento més a prop d'ell que mai, com si escoltés la seva veu cantant.
 
I és que així és, la setmana de festes, els falduts i faldudes, se senten més propers als seus: les tardes de bous, la 
diversió de les nits d'orquestra,l'emoció de veure o ballar el ball de mantons, però sobretot la companyia de familiars 
i amics.

Us convido a acompanyar-me durant aquestes inoblidables festes i que les xaleu!
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REI DE 
FESTES MAJORS
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BLAI CALLARISA MILLAN
ASSOCIACIÓ CULTURAL FALDUDA AMICS DELS BOUS

BOU CAPLLAÇAT
Ja ha arribat l'estiu i, en més ganes que mai, tant jo com els meus amics, estem preparats per a gaudir-lo de la millor
forma possible. I quina millor manera que amb unes festes del teu poble.

Soc Blai Callarisa Millan, des de fa molt de temps que estic esperant aquest moment, ser pubill i fer que les festes 
siguen encara més especials. Tinc l'honor de ser el rei de les festes d'Ulldecona, m'esperen uns dies intensos per 
acudir a tots els actes que es celebren durant aquestes, i fer que no es perdin les  cultures i tradicions que tenim el 
privilegi de mostrar als pobles veïns. Represento a l'Associació Cultural Falduda Amics dels Bous i vull donar les 
gràcies a la penya per tindre aquest privilegi. Des de ben menut que m'agraden els bous tant a mi com a la meua 
família. Només pensar en les tardes de bous, en totes les nits de ball o en lo carrer Major ple de gent ballant el ball de 
mantons acompanyats de la Banda de Música, se'm fica la pell de gallina. 

Per acabar vull donar les gràcies a tot l'equip de l'Ajuntament que fa possible aquestes festes juntament amb totes les 
associacions que fiquen el seu gra d'arena per a tindre les festes que hem tingut fins ara.

Moltes gràcies, sí als bous i visca Ulldecona! ULLD
CONA



PUBILLET I PUBILLETA
DE FESTES MAJORS
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CIARA MARTINA 
PALMISANO FLORES

Hola, em dic Aday i tinc 6 anys.

Estic molt content de ser el pubillet de les festes i 
poder representar a les Mestresses de casa.

El que més m'agrada és jugar a futbol, pintar i els 
superherois. També m'agrada la música i el curs 
vinent començaré a tocar la guitarra. Desitjo que 
passeu unes bones festes, ja que per a mi seran 
especials i penso passar-ho molt bé.

Bones festes a tots i totes!

Hola a tothom!

Em dic Ciara Martina i tinc 6 anys. Vaig néixer a 
Veneçuela però vaig haver de deixar el meu país amb 
només 1 any. M'agrada fer moltíssimes coses com per 
exemple anar a la platja i a la piscina amb la meva 
família, també pintar, patinar, anar en bici, ballar, fer 
nous amics, menjar fruita i sobretot, m'encanten els 
animals menuts. 
 
Realment estic molt contenta per representar la meva 
entitat i ser part de les Festes Majors d'Ulldecona, el 
poble que ens va rebre fa molts anys. Gràcies al 
temps que estem vivint aquí, em fan sentir cada 
vegada més falduda de tot cor!

Bones festes per a tots i visca les Festes Majors 
d'Ulldecona 2023!

ULLD
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Hola a totes i a tots!

Soc Maria Estarlich Millan i tinc disset anys, molts de vosaltres igual no 
em coneixeu, ja que sóc mig falduda i mig ampostina i sempre he viscut 
a Amposta però, tot i això, passo molt temps aquí, a Ulldecona

Des de menuda que recordo esperar tot l'estiu les Festes Majors, per la 
nit del pregó, les d'orquestra, el ball de mantons però sobretot per les 
tardes i els matins de bous, en els quals participa la Penya Amics dels 
Bous, l'associació la qual tinc el plaer de representar aquestes festes, ja 
que la meva família i els meus cosins en formen part.

Per a mi són les tardes més especials, perquè penso que allí ens 
reunim molts i ho gaudim. Gent de totes les edats: menuts, joves i 
grans, són tardes per a tothom i per disfrutar.

Per acabar us animo a gaudir d'aquestes festes com espero fer-ho jo.

Bones festes, i SÍ als bous!

Hola a tothom, el meu nom és Marc Torrent Queralt, tinc 17 anys i he 
cursat un grau mitjà d'Imatge i So a Alcanar, ja que en un futur 
m'agradaria treballar com a tècnic de so i il·luminació. Ara junt amb els 
meus companys i companyes ens ha tocat representar les festes més 
esperades per a tots nosaltres. El que espero amb més ganes és el 
pregó, les nits de ball de mantons, les tardes de bous, els bous al carrer 
i les nits de ball amb les diferents orquestres.

Durant les Festes Majors representaré l'Associació Cultural Falduda 
Amics dels Bous, una entitat que m'ha vist créixer des de ben xicotet, ja 
que la meva família sempre n’ha format part. Considero que és una 
entitat molt important al poble a nivell cultural i tradicional, ja que és una 
de les tradicions més boniques que podem tenir al nostre poble i que 
espero poder conservar molts anys més.

M'agrada fer coses per a que el poble continue viu és per això que 
formo part de diferents entitats i de diferents agrupacions musicals, com 
és el cas de Fulles Seques, un grup local del que formo part junt amb 
els meus amics, en el què, ja fa més de 5 anys que fem música per a
passar-ho bé.

Per acabar, espero passar unes molt bones Festes Majors junt amb els 
meus amics, sense violència i sense cap conflicte que embruti la imatge 
del nostre poble, ja que les festes estan per a passar-ho bé. Us desitjo 
a tots els veïns i veïnes d'Ulldecona que tinguésseu unes festes 
espectaculars.

Molt bones Festes Majors i SÍ als Bous!MARC TORRENT QUERALT

MARIA ESTARLICH MILLAN
ASSOCIACIÓ CULTURAL FALDUDA AMICS DELS BOUS

ASSOCIACIÓ CULTURAL FALDUDA AMICS DELS BOUS 
BOUS DE PLAÇA
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ARIADNA POMADA SERRA

EMMA OTALORA SALAS
ASSOCIACIÓ DE JUBILATS I PENSIONISTES D’ULLDECONA I BARRIS

ASSOCIACIÓ JUVENIL JÓVENS FALDUTS

Hola poble d’Ulldecona!

Un any més les Festes Majors han arribat i amb elles les ganes de 
passar-ho bé. Durant molts anys la nit del pregó he vist a les pubilles 
vestides de blanc representant el nostre poble i esperava amb il·lusió el
dia que em tocaria a mi i aquest dia ja ha arribat.

Em presento: soc Emma Otalora Salas i tinc 17 anys. Aquest any he 
cursat 1r de batxillerat Científic sense tenir molt clar que volia fer en un 
futur i el següent any cursaré 2n en la modalitat de Ciències Socials.

Aquest any tinc l’honor de representar a l’Associació de Jubilats i 
Pensionistes d’Ulldecona i Barris. M’agradaria donar-los les gràcies per
donar-me aquesta oportunitat.

Per finalitzar us desitjo unes festes inoblidables a tots i a totes i espero
que les gaudiu moltíssim, tal com ho farem nosaltres.

Bones festes falduts i faldudes!

Després de 17 anys veient com els pubills i pubilles ens representen 
durant les Festes Majors, per fi ens toca a nosaltres. Em diuen Ariadna 
Pomada Serra i aquest any he cursat 1r de batxillerat Social però 
encara no tinc molt clar a què dedicar-me en un futur.

Tots els pubills esperem en molta il·lusió la nit del pregó, el ball de 
mantons i tots els dies de festes que aquest any seran més especials 
que mai. Sempre he esperat aquest moment i estic molt agraïda a 
l’Associació Juvenil Jóvens Falduts per deixar-me representar-los 
durant aquestes festes.

Finalment, vull desitjar-vos a tots i a totes que passeu uns bons dies de 
festes i que els pugueu gaudir al màxim com ho farem nosaltres.

Bones festes falduts i faldudes!

ULLD
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URSULA DUARTE MONTERO

PEP FORCADELL PEÑAFIEL
ASSOCIACIÓ JUVENIL JÓVENS FALDUTS

ASSOCIACIÓ DE VEÏNS DEL BARRI CASTELL

Hola a tothom, falduts, faldudes.

Soc Pep Forcadell Peñafiel, tinc 17 anys i el curs vinent cursaré segon 
de batxillerat Social a l'institut del poble, l’Institut Manuel Sales i Ferré.

Estic molt content de poder representar a l’Associació Juvenil Jóvens 
Falduts i els vull donar les gràcies per l’oportunitat que m’han brindat.

Tant pubills, pubilles i pubillets com tot el poble, gaudirem de les festes 
i de tots els actes i esdeveniments que aporten al nostre poble i barris.

Bones Festes a tots i totes!

Hola a tots i totes em dic Ursula Duarte, tinc 17 anys i des dels 6 anys 
he estat esperant que arribés el moment de ser pubilla i viure les festes 
d'una manera més especial. M'omplo de nervis i goig de pensar en 
veure el carrer Major ple de gent, els matins i les tardes als bous i 
sobretot les nits de ball.

Represento a l'Associació de Veïns del Barri Castell i estic molt 
orgullosa de que m'hagin donat l'oportunitat de poder fer-ho, intentaré 
representar l'associació i a Ulldecona de la millor manera possible.

Espero que tots puguem xalar molt d'aquestes festes que, estic segura 
que seran úniques.

Ja per acabar només desitjar-vos a tots i a totes unes bones Festes 
Majors i sobretot gaudiu-les moltíssim, igual com intentaré fer-ho jo i la 
resta de pubills i pubilles.

Molt bones festes Ulldecona!

ULLD
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PAU MARTORELL MATAMOROS

AINA SANS GRAU
BANDA DE MÚSICA D’ULLDECONA

BANDA DE MÚSICA D’ULLDECONA

Ja tornem a ser-hi, com cada any vos trobeu amb el programa de festes 
a les mans, llegint les línies que cada pubilla ha escrit per a 
presentar-se.

Sóc Aina Sans Grau, tinc 17 anys i estic cursant batxillerat Científic, ja 
que en un futur, no molt llunyà, m’agradaria estudiar infermeria o alguna 
cosa relacionada amb la salut.

Aquest any tinc l’oportunitat de representar la Banda de Música 
d’Ulldecona que, tant per a qui l’escolta com per a qui la viu, és una de 
les entitats més emblemàtiques, històriques i, per a mi, més boniques 
del nostre poble, de la qual hi formo part tocant la flauta travessera, un 
passatemps que m’ha acompanyat des de ben menuda i espero que ho 
faci molts anys més.

Enguany és un any més a preparar el mantó i les faldetes per al ball de 
mantons amb les iaies, però s’afegeixen els preparatius per a la nit del 
pregó i el vestit de pubilla, amb un cúmul d’emocions, nervis i ganes que 
han aparegut amb la calor de l’estiu, els quals, poc a poc, van donant 
forma a les nostres festes, fent realitat aquell somni que de xicoteta

Finalment, m’agradaria desitjar a tothom unes bones Festes Majors 
2023. Espero que gaudiu, disfruteu i viviu la setmana més especial per

Hola falduts i faldudes!

imaginava i esperava amb molta intriga i il·lusió.

al poble tant com ho farem natros!

Això ja està aquí, les Festes Majors d'Ulldecona ja estan a punt de 
començar, unes festes molt desitjades que sempre, amb la família i els 
amics, les gaudeixo amb molta il·lusió i ganes i més aquest any que en

Em diuen Pau Martorell Matamoros, tinc 17 anys i aquest any he cursat 
primer de batxillerat Musical a Tortosa. Actualment, estic estudiant 
també al Conservatori de Música de Tortosa perquè en un futur 
m'agradaria dedicar-me a alguna cosa relacionada en la música.

Els actes que més espero en aquestes Festes Majors són tots els 
concerts amb la banda, com ara el ball de mantons i el concert de 
festes. També tinc moltes ganes dels matins i les tardes de bous amb 
els amics i de les nits de ball al poliesportiu. Però l'acte que més espero 
de tots és el pregó, una nit màgica on es reuneixen tots els familiars a 
cada casa per començar les festes en bon peu i que aquest any viure 
des de dins i serà una nit inoblidable.

Vull donar les gràcies a la Banda de Música d'Ulldecona per deixar-me 
ser el seu representant, una entitat que m'ha vist créixer des de ben 
menudet i que me l'estimo molt.

Espero que tots els falduts i faldudes gaudiu molt d'aquestes Festes 
Majors d'Ulldecona 2023. Visca Ulldecona!

soc pubill.

ULLD
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LLUC ITARTE MARTÍN

RUTH FERNÀNDEZ GENOVÉS
CENTRE CULTURAL RECREATIU

CENTRE CULTURAL RECREATIU

Falduts i faldudes, un any més ja tenim aquí una de les millors 
setmanes de l'estiu, les Festes Majors del nostre poble!

Em presento, em diuen Ruth Fernàndez Genovés i tinc 17 anys. Aquest 
any he estat cursant el 1r any del cicle mitjà de Farmàcia i 
Parafarmàcia.

Sempre he estat esperant el moment de ser pubilla, de gaudir la nit del 
pregó d'una manera diferent. Aquest any ens toca a nosaltres ser els i 
les protagonistes d'aquestes festes i representar a les diferents entitats 
del nostre poble, per això vull agrair al Centre Cultural Recreatiu que 
m'hagin donat l’oportunitat de representar-los, fet que em fa molt  
il·lusió, ja que mon padrí n’és el president.

I, en últim lloc, desitjar-vos molt bones festes!

Em dic Lluc Itarte, tinc 17 anys i aquest any cursaré 2n de batxillerat 
Científic.

Aquestes festes tinc l'orgull de representar al Centre Cultural Recreatiu, 
ja que és una de les entitats més antigues del poble i promou la tradició 
i la cultura del nostre municipi. A més, hi estic molt implicat perquè la 
meva mare fa més de quinze anys que es troba a la junta i sempre he 
col·laborat amb els actes que realitza l'entitat durant tot l'any com el 
concurs de pessebres, de dibuix ràpid, Carnaval, la Diada al Castell, la 
setmana de festes...

Tinc moltes ganes d'encetar les Festes Majors amb la nit del pregó i 
d'anar acompanyat de la meva germana gran, que també va 
representar aquesta entitat fa quatre anys.

Espero que gaudiu d'unes grans festes i de tots els actes possibles 
durant aquests dies: ball de mantons, shopping night, bous, Diada al 
Castell, teatre, carrosses... com ben segur ho farem els pubills i 
pubilles.

Bones Festes Majors 2023, Ulldecona!

Hola falduts i faldudes!

ULLD
CONA



LLUC BEL PASCUAL

HAYDÉE JUAN BARRERA
CENTRE CULTURAL RECREATIU - GRUP DE TEATRE “PERE SANS”

CENTRE CULTURAL RECREATIU - GRUP DE TEATRE “PERE SANS”

Soc Haydée Juan Barrera, tinc disset anys i aquest curs he fet 1r de 
batxillerat.

Aquest any tinc l'honor a representar al Centre Cultural Recreatiu - Grup 
de Teatre “Pere Sans”, una de les entitats amb més història del poble i 
en la que heu participat molts de vatros. Ser la pubilla del “Centro” em 
fa especial il·lusió pel lligam que hi ha entre l’entitat i la meua família. Lo 
meu iaio va ser soci d’honor i el meu padrí i la meua cosina Ruth han 
continuat amb el vincle, participant en diferents obres de teatre i formant 
part de la junta directiva.

Fa alguns anys vaig tenir la sort de ser pubilleta i recordo aquella il·lusió 
de vore'm vestida de blanc passant pel carrer Major i per fi, aquest any, 
ho podré tornar a viure amb els meus amics i amigues d'una manera 
diferent i especial.

Només em queda dir-vos que sortiu al carrer i xaleu de la mateixa 
manera que ho farem natros.

Faldudes i falduts, ja ho tenim aquí!

Molt bones festes a tothom!

Soc Lluc Bel Pascual, tinc 17 anys i aquest any he cursat 1r 
d'Informàtica a l'Institut Manuel Sales i Ferré, quan acabi aquest cicle 
m'agradaria seguin estudiant un grau superior.

Voldria donar les gràcies a l’entitat Centre Cultural Recreatiu - Grup de 
Teatre “Pere Sans” per confiar en mi i donar-me l’oportunitat de 
representar-los aquestes festes i poder-les viure de manera diferent.

Per continuar m’agradaria dir-vos que tinc moltes ganes d’aquestes 
festes perquè es podria dir que són i seran les més especials que viuré.

I per acabar, m’agradaria desitjar-vos unes molt bones festes i que tots 
plegats puguem fer que siguin les millors amb la companya dels pubills,
pubilles i pubillets.

Bones falduts i faldudes!

Bones festes i visca Ulldecona!

ULLD
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VÍCTOR RUIZ RIVAS

JÚLIA TENA CANALS
CENTRE EXCURSIONISTA ULLDECONA - SUDACTIU

CLUB ESPORTIU SALA ULLDECONA

Després de tot un any ens trobem una altra vegada en les molt 
esperades Festes Majors d'Ulldecona. No hi ha paraules per descriure 
en quina alegria i emoció viurem, tots junts, aquesta setmana tan 
especial.

Hola a tothom, em dic Júlia Tena Canals, tinc disset anys i aquest any 
he cursat primer de batxillerat en la modalitat Humanístic. L'art de les 
lletres sempre m'ha agradat i és per això, que m'aporta gran satisfacció 
i estic molt contenta amb el camí que he triat.

Aquest any puc dir, molt agraïda, que puc representar al Centre 
Excursionista-Sudactiu. La meua família sempre m'ha transmès l'estima 
per l'esport, la muntanya i la natura. És per això que dono les gràcies a 
l'entitat per donar-me l'oportunitat de poder representar-los durant 
aquestes festes.

Finalment, m'agradaria desitjar-vos unes molt boniques festes de les 
quals puguem xalar tots i totes.

Soc Víctor Ruiz Rivas i tinc 17 anys. Aquest any represento al Club 
Esportiu Sala Ulldecona, anomenat RMG.

Estic molt content de representar aquesta entitat, ja que a mi m'agrada 
molt el futbol i el practico des dels 3 anys. És per això que vull donar les 
gràcies a l'entitat per comptar en mi i ser el primer pubill a representar 
aquesta entitat.

Aquest any he cursat 1r de batxillerat Social perquè en un futur 
m'agradaria fer Magisteri, per ser mestre de primària.

Espero que tot el poble pugui disfrutar com ho farem nosaltres i passar
unes bones festes.

Finalment, desitjar-vos molt bones festes a tots i a totes!

Hola a tots i a totes!

ULLD
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ÈRIC RUIZ TORNERO

SARA SANS ARASA
CLUB ESPORTIU VEHICLES CLÀSSICS ULLDECONA

CLUB JOVENTUT ULLDECONA - SECCIÓ ARTS MARCIALS

Per fi tornem a trobar-nos en aquestes dates tan especials per als 
falduts i faldudes, les Festes Majors!

Em dic Sara Sans Arasa i tinc disset anys. Aquest any he cursat 1r de 
batxillerat en la modalitat de Ciències, ja que en un futur m'agradaria 
estudiar Psicologia.

Soc la pubilla del Club Esportiu Vehicles Clàssics i em fa molta il·lusió 
poder representar aquesta entitat. El meu pare és el que em va 
ensenyar aquest món dels cotxes clàssics i la veritat que li agraeixo 
moltíssim tant a ell com a l’entitat tenir el plaer de formar-hi part.

Des de ben petita he estat esperant aquestes festes i per fi ja han 
arribat. Espero en moltíssimes ganes poder gaudir de la nit del pregó, 
del ball de mantons, de les nits de ball i també dels bous.

Per últim, vull desitjar-vos a tots i a totes que tingueu molt bones festes 
i que les gaudiu tant com nosaltres: els pubills i les pubilles.

Cada any esperem ansiosament que arribi l’última setmana d’agost, 
finalment ja està aquí el moment esperat. Per fi podrem gaudir de les 
tan esperades Festes Majors. Des de la integració dels pubills, la meua 
família m'ha anat preguntant si ho volia ser, l’any passat em vaig adonar 
de que ser-ho podia canviar la manera de viure les festes i formar, 
encara més, part d'elles. Ara ha arribat l'hora de ser-ho.

Em presento, soc Èric Ruiz Tornero, actualment estic cursant el 
batxillerat Científic-Tecnològic aquí al poble i aquest setembre 
començaré el segon curs.

Estic molt orgullós de poder representar el Club Joventut en la secció 
d’Arts Marcials. Això és perquè des de petit sempre m'han apassionat 
les arts marcials i he tingut la sort de poder practicar-les. Vaig iniciar-me 
amb el taekwondo durant molts anys, després vaig practicar el jiu-jitsu i 
finalment, he acabat practicant la capoeira, sempre dins del Club 
Joventut.

Us desitjo que aquesta setmana sigui tan especial per a vosaltres com 
és per a mi i que la disfruteu al màxim, tant grans com petits.

Bones Festes Majors 2023!

ULLD
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ORIOL MARTÍ CASTELL

LAIA JUAN BARRERA
CLUB JOVENTUT ULLDECONA - SECCIÓ BÀSQUET

CLUB JOVENTUT ULLDECONA - SECCIÓ BÀSQUET

Arriba l'estiu i les nits a la fresca dels iaios i les iaies, del xivarri dels 
joves i no tan joves pels carrers, tots esperant la setmana més bonica 
de l'any, la de les festes del nostre poble. Ulldecona s'engalanarà 
aquells dies, en mantons de Manila mentre ballarà a ritme de la Jota 
Vella i esperarà escoltar els tres petards avisant que comencen ja els 
bous a la plaça. Ara, més que mai, és temps de fer poble, de sortir i 
mostrar l'orgull que tenim els falduts i les faldudes en veure el nostre 
castell esperant-nos des del turó cada cop que tornem a casa.

Hola, em presento, soc Laia Juan Barrera, tinc 16 anys i pel que fa als 
estudis, cursaré segon de batxillerat en la modalitat de Ciències. En un 
futur m'agradaria dedicar-me a les ciències de la salut.

Any rere any, els de la colla, imaginàvem com seria l’arribada de les 
festes l’any que natros representaríem el poble que ens ha vist créixer, 
i aquest moment ha arribat! És per això que vull agrair al Club Joventut- 
Secció Bàsquet l’oportunitat que m’ha donat de representar-lo. Soc una 
esportista vinculada al club, formo part de la plantilla de l’equip femení 
des de fa anys i animo des d’aquí a totes les xiquetes a jugar-hi. És per 
això que no puc estar més orgullosa de ser la seva pubilla.

D’aquí no res les Festes Majors d'Ulldecona 2023 estaran aquí. Així que 
només em queda desitjar-vos unes molt bones festes i que pugueu 
gaudir-les tant com les pubilles, pubills i pubillets farem una vegada 
més. Ens veiem pels nostres carrers!

Per fi arriben les festes d'Ulldecona! Esta setmana que passa tan de 
pressa, però que tant gaudim. Aquesta vegada per a nosaltres, los 
pubills i pubilles, serà més especial que mai.

Hola falduts i faldudes! Soc Oriol Martí Castell i tinc setze anys, aquest 
any he cursat primer de batxillerat en la modalitat Ciències Socials, tot i 
això, encara no tinc clar com encaminaré el meu futur acadèmic.

Actualment, formo part de dos entitats: La Banda, la qual he estimat i 
format part des de ben menut i el Club Joventut, del que he format part
en tres de les seves seccions.

Des de la primera vegada que vaig vore les pubilles i els pubills 
passant-s'ho tan bé, vaig pensar que jo també voldria ser-ho en un 
futur. Finalment, aquest desig d'un xiquet menut il·lusionat, es farà 
realitat gràcies a la secció de Bàsquet del Club Joventut, que aquestes 
Festes Majors tindré el plaer de representar. Una entitat a la qual estic 
molt agraït, ja que m'ha donat l'oportunitat de gaudir de l'esport que 
estimo, el bàsquet.

Finalment, desitjar-vos a tots i a totes que disfruteu d'aquestes festes 
tant com ho farem els pubills i pubilles.
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ANDREEA JULIA STAN

JUDITH SEGURA VÉLEZ
CLUB JOVENTUT ULLDECONA - SECCIÓ NATACIÓ

CLUB JOVENTUT ULLDECONA - SECCIÓ TENNIS

Hola falduts i faldudes!

Per fi ha arribat la setmana més esperada de tot l'any, la setmana de 
Festes Majors  d’Ulldecona!

Em dic Judith Segura Vélez, tinc 16 anys i enguany he cursat 1r de 
batxillerat Científic a l'Institut Manuel Sales i Ferré d'Ulldecona.

Se'm fa estrany que ja hagi arribat el nostre any, sembla que no pugui 
ser. Recordo tots els estius quan era petita mirar a les pubilles i pensar 
“que grans que són encara em queda molt per ser-ho jo”, però el temps 
passa i ja ha arribat el nostre moment.

Estic molt contenta de poder representar el Club Joventut - Secció 
Natació, ja que des de que era ben petita i fins fa uns pocs anys, tots els 
estius en feia. Per això, els agraeixo haver-me donat aquesta 
oportunitat.

Per acabar, tant jo com tots els pubills i pubilles us desitgem unes molt 
bones festes i esperem que les gaudiu tant com ho farem nosaltres!

Hola a tothom!

Per fi hi torna a ser aquí el moment més màgic i esperat de tot l’any: les 
Festes Majors d’Ulldecona. Això vol dir que tornen les tardes de bous 
amb els amics, lo ball de mantons, la nit del pregó, i molts altres actes 
que ens faran gaudir amb les persones que estimem.

Jo soc Andreea Julia Stan, tinc 17 anys i aquest any he cursat 1r de 
batxillerat Científic perquè en un futur m’agradaria dedicar-me a alguna
professió relacionada amb la investigació.

Estic molt contenta i agraïda per tenir l’oportunitat de representar aquest 
any a l’associació Club Joventut Ulldecona en la secció de tennis, 
perquè aquest és un esport que he practicat des de ben menuda i m’ha 
fet passar molts bons moments.

Finalment, només vull desitjar a tot lo poble d’Ulldecona unes bones 
festes i espero que vos ho passeu igual de bé que nosaltres, els pubills, 
pubilles i pubillets d’aquest any.

Falduts i faldudes, a xalar! 

Molt bones festes i a xalar Ulldecona!
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JOANA PINEDA BORT

JORDI MILLAN MONTORO
CLUB JOVENTUT ULLDECONA - SECCIÓ TENNIS TAULA

COLLA GEGANTERA I  DE GRALLERS D’ULLDECONA

Els que em coneixeu sabeu que m'estimo Ulldecona com ningú i que la 
meva passió és fer coses pel nostre poble i per la seva gent. És per 
aquest motiu que participo en moltes entitats locals, tant en l'àmbit 
cultural com esportiu, de les quals em sento afortunat i orgullós de 
formar-ne part.

El meu nom és Jordi Millan Montoro, tinc 17 anys i he cursat 1r de 
batxillerat en la modalitat de Ciències. Aquest any tinc el plaer de 
representar una de les entitats que m'ha vist créixer; la secció de Tennis 
Taula del Club Joventut Ulldecona. Estic molt agraït a tots els amics que 
formen part d'aquesta gran família, que em van acollir quan tenia 5 anys 
i m’han ensenyat a gaudir de l’esport i respectar els seus valors.

Com a bon faldut, ja estic esperant que arribin les nostres Festes Majors 
per poder-hi participar com sempre: ballant la nostra jota, passant les 
tardes als bous, gaudint amb els amics..., i aquest any amb més motiu 
que mai!

També espero amb molta emoció la nit del pregó, la desfilada de 
carrosses i el dia de la Mare de Déu de la Pietat, ja que com a pubill no 
ho oblidaré mai.

Per acabar, desitjar-vos a tots unes molt bones Festes Majors, Visca 
Ulldecona i força Tennis Taula!

El compte enrere ja ha començat per tornar a gaudir del moment més 
màgic i especial d’Ulldecona, les Festes Majors! Una setmana que 
enguany serà diferent de les altres, serem natros, les pubilles, pubills i 
pubillets, els encarregats de posar brillantor al poble des del seu inici, 
amb els nostres vestits de gala fins als coets que posaran punt final a 
les festes.

Soc Joana Pineda Bort, tinc 16 anys i enguany he cursat 1r de 
batxillerat en la modalitat de Ciències Socials, perquè en un futur 
voldria dedicar-me al món de l’ensenyament i l’esport. Com a pubilla, 
vull donar gràcies a la Colla Gegantera i de Grallers d’Ulldecona per 
donar-me aquesta gran oportunitat, ja que fa set anys que l’admiració 
pels gegants em va fer endinsar en aquest món i entrar a formar part de 
la seua colla. Entre gralles, tabals i gegants, m’han vist créixer, i per 
això m’ompli d’orgull poder compartir amb ells aquest i molts moments 
més.

Falduts, faldudes i gent d’arreu, us convido a vindre i xalar de les festes 
igual com ho farem natros. Agafeu forces perquè no queda res per 
vore,de nou, Ulldecona brillar.

Bones Festes 2023!
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IKER VERICAT QUINTANA

JÚLIA MORA ROCA
ESCOLA FUTBOL BASE I CLUB DE FUTBOL ULLDECONA

ESCOLA FUTBOL BASE I CLUB DE FUTBOL ULLDECONA

Després de tot un estiu gaudint de les festes dels pobles de les nostres 
terres, ha arribat la setmana més esperada, el moment de veure 
Ulldecona brillar de nou.

Hola a tothom! Soc Júlia Mora Roca i tinc 17 anys. Enguany he cursat 
1r de batxillerat en la modalitat Humanística perquè en un futur 
m’agradaria estudiar alguna cosa relacionada amb el món clàssic o la 
història.

Aquest any m’han donat l’oportunitat de representar l’Escola de Futbol 
Base i Club de Futbol Ulldecona, i no puc estar més contenta, ja que 
des de ben menuts el meu pare i el meu germà n’han estat vinculats.

Per a que em conegueu un poc més, us diré que aquest any també he 
estat treballant com a professora de claqué a l’acadèmia de ball i arts 
escèniques Dansing, que en formo part des de que tenia 4 anys.

Ara només em queda desitjar-vos a tots i totes unes molt bones festes.
Agafeu forces que queda lo millor de l’estiu.

A xalar falduts i faldudes!

Hola a tots i a totes!

Soc Iker Vericat Quintana, tinc 17 anys i he estat cursant 1r de 
batxillerat en la modalitat de Ciències, ja que en un futur m'agradaria 
estudiar Fisioteràpia.

Aquest any represento l'Escola Futbol Base i Club de Futbol Ulldecona. 
És un plaer per a mi poder representar-la, perquè des de ben petit hi he 
estat vinculat i volia agrair l'oportunitat que m'han brindat.

La setmana més bonica i especial de l’any per al nostre poble ja és aquí 
i espero que gaudiu d'ella com ho farem nosaltres.

Per acabar, desitjar-vos que tingueu una molt bona setmana de festes i 
que la disfrutésseu al màxim, que n'estic segur que ho fareu.

Molt bones festes i visca Ulldecona
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JAVI GRAU VERGE

LAIA SÁNCHEZ BOQUERA
MOTO-CLUB ULLDECONA - SECCIÓ CARRETERA

MOTO-CLUB ULLDECONA - SECCIÓ CARRETERA

Bones a tots i totes!

Per a bé o per a mal l'estiu s'acaba, però no ho podem celebrar de 
millor manera, ja que per fi ha arribat la setmana més esperada per a 
tots nosaltres els falduts i faldudes, les Festes Majors del nostre estimat 
poble. Crec que ja podem dir que un any més les podem tornar a 
gaudir, podem tornar a xalar d'aquelles tardes de bous que acaben 
sent nits amb un entrepà acabat de fer o del nostre ball de mantons, 
però sobretot de la nit més especial, la nit del pregó i aquest any encara 
més!

Segurament no soc l'única que des de ben petita ha observat a les 
pubilles passejar-se pel carrer Major amb aquells preciosos vestits 
blancs, encara recordo quan fantasiejava amb les meves amigues de 
com seria aquell moment. Doncs per fi ha arribat el meu. I és el moment 
de gaudir-les al màxim. Soc Laia Sánchez Boquera i vull agrair a 
l'entitat del Moto-Club Ulldecona per donar-me l'oportunitat de ser una 
de les pubilles representants en aquestes festes 2023. Per a mi són 
com una segona família, ja que des de ben petita he estat vinculada a 
aquesta entitat i sobretot agrair-li també al meu pare per transmetre’m la 
seva afició i estima per les motos.

I per finalitzar, us desitjo a tothom molt bones Festes Majors i espero de 
tot cor que xaleu de valent.

Em dic Javi Grau Verge i tinc 17 anys. Aquest curs he acabat 1r de 
batxillerat Tecnològic, ja que m'agradaria continuar estudiant 
Enginyeria aplicada al món de l'automoció.

Des de ben petit he tingut una gran atracció per tota mena de vehicles 
amb motor, especialment pels de competició, possiblement perquè és 
el que he vist sempre a casa, perquè tant el meu pare com el meu 
germà han competit en motociclisme i kàrting respectivament. Recordo 
de petit anar a les carreres de karts i voler ajudar a canviar les rodes o 
fent els reglatges abans de la carrera, el millor moment del cap de 
setmana. Per aquestes raons estic molt agraït de poder representar 
l'entitat del Moto-Club, ja que com m'han dit algun cop "pareix que et 
corregué gasolina per les venes".

Aquestes festes espero que siguin molt especials per a mi. Des de que 
el meu germà va ser pubill l'any 2017 i em va transmetre la felicitat de 
representar al poble i viure les festes des d'un altre punt de vista, rodejat 
d'amics i família, vaig tenir clar que jo també volia ser-ho. Així que us 
desitjo que gaudiu d'aquestes festes com ben segur farem nosaltres.

Així que sols em queda desitjar-vos salut i gas!

Hola falduts i faldudes!
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ROGER CRUZADO CAMPOS

JÚLIA MUÑOZ RODRÍGUEZ
MOTO-CLUB ULLDECONA - SECCIÓ ENDURO

MOTO-CLUB ULLDECONA - SECCIÓ ENDURO

Per fi ha arribat la setmana més esperada de l'estiu per a tots els falduts 
i faldudes, la setmana de les Festes Majors d'Ulldecona. Una setmana 
màgica en la qual tot el poble es reuneix per a passar-ho bé. Però 
aquest any estic segura que, tant jo com els meus companys i 
companyes, les viurem en més ganes i il·lusió que mai.

Em presento, soc Júlia Muñoz Rodríguez i tinc desset anys. Aquest curs 
he fet batxillerat Científic als Estats Units; però encara no sé amb 
certesa cap a quina direcció vull encaminar els meus estudis.

Aquestes festes seré la pubilla del Moto-Club Ulldecona, secció 
Enduro. És un plaer per a mi poder representar aquesta entitat, ja que 
diversos membres de la meva família en formen part fa molts d’anys.

Finalment, només em queda desitjar-vos a tots i a totes que passeu 
unes bones festes i que les gaudiu tant com ho farem nosaltres.

Molt bones Festes!

Hola a tots i totes!

Soc Roger Cruzado Campos, tinc 17 anys. Enguany he cursat primer 
de batxillerat en l’àmbit Científic Tecnològic, ja que en un futur 
m’agradaria estudiar Enginyeria Civil.

Estic molt il·lusionat de poder representar l’entitat del Moto-Club a les 
Festes Majors del 2023 perquè des de menut he anat amb mon pare en 
moto. Sabia llavors que acabaria tenint-ne una pròpia i fa més d’un any 
ho vaig aconseguir, després d’estalviar molt.

Tinc moltíssimes ganes d’anar per primera vegada a la desfilada de les 
motos per tot el poble. Sempre l’he vist assegut quan passaven però 
aquesta vegada en formaré part i des d’una posició privilegiada: essent 
un dels pubills que representen l’entitat.

Aquestes festes les gaudiré com mai, ja que les passaré amb tots els 
meus amics i amigues i totes les persones que estimo.

Per finalitzar aquesta presentació només em resta desitjar-vos molt 
bones festes.

Falduts i faldudes a xalar!
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PAU MILLAN RAMBLA

CARIMÉ VIZCARRO LÁZARO
PATRONAT DE LA PASSIÓ

PATRONAT DE LA PASSIÓ

Un any més mos trobem a finals d'estiu, a pocs dies abans de gaudir de 
la setmana més esperada de l'any i enguany en més il·lusió que mai.

Em diuen Carimé Vizcarro Lázaro i des de ben petita he anat amb la 
meva mare a veure com les pubilles lluïen els seus vestits blancs la nit
del pregó, i finalment aquest any ens toca a nosaltres.

Represento al Patronat de La Passió, una entitat de la qual formo part 
des de ben menuda i a la que vull donar les gràcies per donar-me 
aquesta oportunitat, ja que el teatre és algo que forma part de mi, però 
sobretot vull agrair al meu germà que va ser el que em va obrir les 
portes d'aquest món.

M'agradaria dedicar aquestes festes a mun pare, que segur que estaria 
ben content i orgullós de què sigue pubilla i representant de La Passió.

Només em queda desitjar-vos bones festes a tots i totes, i que gaudiu 
com ho farem tots nosaltres.

A xalar molt falduts i faldudes!

Hola falduts i faldudes!

Em presento, soc Pau Millan Rambla i tinc 17 anys, aquest any tinc 
l'oportunitat de representar una entitat com el Patronat de La Passió.

Estic molt orgullós de formar part d'aquesta entitat perquè hi ha 
familiars meus que fa molt de temps també van sortir a La Passió. Vinc 
d'una família de músics, de menut vaig començar a la Banda 
d'Ulldecona amb el clarinet, i actualment toco el baix al grup local 
"Fulles Seques".

Els actes que més m'agraden de les Festes Majors són els bous de 
plaça, les nits de ball, la nit del pregó, entre molts altres.

Finalment, espero que passeu molt bones festes com jo faré amb els 
meus familiars i amics.

Visca Ulldecona i visca La Passió!
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BRAYAN GAMEZ POMADA

EMMA CLUA ESCOTO
SOCIETAT DE CAÇADORS D’ULLDECONA

SOCIETAT DE CAÇADORS D’ULLDECONA

Hola a tothom, soc Emma Clua Escoto, tinc 17 anys i enguany seré la 
pubilla representant de la Societat de Caçadors d’Ulldecona. Em fa 
molta il·lusió tenir l’oportunitat de pertànyer a aquesta associació, ja que 
la meua família i sobretot, els meus avis, tota la vida n’han format part i 
des de ben joves han segut caçadors, la qual cosa els ha unit amb la 
natura i ha fet que ens ensenyen a valorar-la a tots els que els hem 
seguit. 

Per tant, en primer lloc, m’agradaria donar les gràcies a l’entitat per 
haver-me deixat representar-la aquestes Festes Majors d’Ulldecona
Pel que fa a les meues aficions, sempre m’ha agradat rodejar-me de 
xiquets i xiquetes menudes per cuidar-los, educar-los i passar bons 
moments al seu costat. Gràcies a això, tinc una idea prou clara de què 
m’agradaria fer en un futur, que està relacionada amb el món de la cura
i educació d’infants.

Ser pubilla és una cosa que m’il·lusiona molt perquè és una tradició que 
la majoria de les  xiquetes (i ara també xiquets) esperem des que som 
ben menuts i, quan arriba l’esperat moment, tenim moltes ganes de 
gaudir-lo amb la gent que ens envolta i amb tots els falduts i faldudes. 
Per a mi, per tant, aquest estiu serà especial, ja que tant jo com les 
meues amigues viurem unes festes diferents que sempre recordarem. 
Desitjo que arriben sobretot, la nit del pregó, que serà l’inici de tot, i 
també les nits de festa, com ara la Shopping Night, el ball de mantons, 
la nit del teatre, el dia de les carrosses, entre moltes altres activitats i 
actes. Estic segura que m’ho passaré molt bé i que serà una 
experiència inoblidable. Vos desitjo a tots i a totes que passeu unes 
bones festes amb nosaltres i amb tota la gent que forma part del nostre 
poble. No us oblideu de xalar i aprofitar aquestes festes 2023!

Hola falduts i faldudes, em dic Brayan i soc fill del poble, he estat vivint 
a Barcelona uns quants anys, però ara ja visc a Ulldecona 
concretament al barri Castell, un barri molt acollidor i amb un encant 
especial.

Aquest any he acabat l'ESO i per al pròxim any tinc present estudiar 
electromecànica.

Soc el pubill de la Societat de Caçadors, el meu iaio i tio són caçadors 
des de sempre i ells m'han transmès la passió per aquest món, em 
sento molt orgullós de poder representar aquesta gran cultura i tradició.

Espero que gaudiu de les festes igual com les gaudiré jo. 

Molt bones festes falduts i faldudes !
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PATRICIA ROMANIUC DEMYAN

SONIA ÀGUILA MARTÍNEZ
EL CASTELL

SANT JOAN DEL PAS I ELS RAJOLARS

Tota una vida fullejant les pàgines del programa, veient a les pubilles 
passejar pel carrer Major vestides de blanc i gaudint dels actes que fan 
de les nostres festes unes úniques. Després de tanta espera, enguany 
serem nosaltres qui protagonitzarem aquesta setmana tan especial.

Em presento, soc Sonia Àguila Martínez, tinc disset anys i estic cursant 
un grau mitjà de Farmàcia i Parafarmàcia. Durant aquestes festes tindré 
el plaer de representar al barri Castell i ho faré amb molt d'orgull, ja que 
ha tingut un paper important al llarg de la meva infància. A més, em fa 
molta il·lusió poder celebrar les seves festes juntament amb familiars, 
amics i tots els veïns i veïnes del barri.

Estic segura que aquestes festes seran inoblidables i espero que les 
gaudiu al màxim amb tots nosaltres.

Bones festes a tothom!

Falduts i faldudes,
un any més ens trobem acabant l’estiu de la millor forma possible: 
celebrant les Festes Majors d’Ulldecona. Sempre m’ha fet goig 
viure-les, però aquest any a casa meva s’han estat esperant amb 
moltes ganes i n’estic segura que les sentiré d’una forma diferent i 
especial.

Em dic Patricia Romaniuc Demyan i tinc 17 anys. Enguany he afrontat 
molts canvis. Tot i així, ha sigut un aprenentatge del qual estic molt 
orgullosa. És un honor i privilegi per a mi representar el barri Sant Joan 
del Pas i Els Rajolars, perquè des de ben petita he estat anant amb la 
família, veïns i amics i, tinc molt bons records.

Espero amb moltes ganes la setmana de festes, ja que la comencem 
amb la nit més màgica: el pregó. Aquest serà el primer dia vestida de 
blanc i a més, acompanyada del meu germà gran, que és un pilar 
fonamental per a mi. Entre altres, també desitjo que arribi el ball de 
mantons, quan tot el poble, des de els més petits als més grans, 
segueix el so de la música. No oblidem altres actes com la Shopping 
Night, els bous al carrer i de plaça... Finalment, tancarem les festes 
amb les carrosses juntament amb els meus amics i amigues, sent el dia 
més divertit on el confeti inundarà els carrers d’Ulldecona. 

Per acabar, sols em queda desitjar-vos unes bones Festes Majors i que 
les pugueu gaudir al maxim. Bones festes 2023!  
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ARIADNA ALEGRIA ESTELLÉ
LES VENTALLES

Hola a tots i a totes!

Ja hem arribat un altre cop a la setmana més esperada de l'estiu, les 
Festes Majors d'Ulldecona. Aquest any amb més ganes que mai per mi 
i per la resta de pubills i pubilles perquè tindrem el goig de 
representar-les amb orgull i viure-les des d'una altra perspectiva.

Soc Ariadna Alegria Estellé i tinc setze anys, enguany he cursat 1r de 
batxillerat en la modalitat Humanística perquè m'agradaria orientar els
meus estudis cap a l'aprenentatge d'diomes i la traducció.

Des de ben menudeta somiava en el moment en què fos jo la que 
portés el vestit blanc que llueixen les pubilles al passacarrers. Mirava 
junt amb les meves amigues el pregó i per fi viurem juntes aquesta 
meravellosa nit i la resta de festes que ens esperen per davant. Estic 
molt agraïda de l'oportunitat que m'ha donat el barri de Les Ventalles de 
formar part d'aquestes festes. 

Estic segura que seran unes festes totalment inoblidables, no sols per a 
mi i pels altres pubills i pubilles, sinó per a tots els falduts.

Bones festes a tothom i a xalar!
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